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Plats och tid Kommunhuset Öresten, kl 13:00- 15:30 

Närvarande 
Kommunalråd   Jessica Rodén 
Kommunalråd   Tomas Johansson 
Socialförvaltningen   Talieh Ashjari 
Kultur- och fritidsförvaltningen   Rasmus Torngård 
Barn- och utbildningsförvaltningen   Maria Fransson 
Teknik- och serviceförvaltningen  Marja-Leena Uitto 

Adolfsson 
Samhällsbyggnadsförvaltningen   Malin Bexell 
Kommunledningskontoret     

 Matilda Johansson 
 Gunilla Norström 

Marks Bostads AB   Svante Dahlquist 
    
Polisen   Annika Stomberg 
Södra Älvsborgs räddningstjänstförbund  Andreas Leandersson 

   
 
 
 
 
 

 
Underskrifter  Sekreterare   ____________________________  

Gunilla Norström 
 

Ordförande   ___________________________ 
     Jessica Rodén 

 
Justerande  ____________________________ 

Tomas Johanssson 
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§ 1   

Mötets öppnande 
Ordförande hälsar alla välkomna och förklarar mötet öppet. 

 
 
_____________________________________________________________ 
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§ 2  

Val av justerare 
 
Tomas Johansson utses till justerare. 

 

_____________________________________________________________ 
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§ 3  

Fastställande av dagordning 
 
Dagordningen fastställs av rådets ledamöter. 

 

______________________________________________________________ 
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§ 4  

Föregående mötesprotokoll  
Rådets ledamöter har på förhand tagit del av föregående mötesprotokoll från 
2022-02-01. Protokollet läggs till handlingarna. 

 

______________________________________________________________ 
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§ 5 
 
Nulägesstatus  

 
 

 
Barn- och utbildningsförvaltningen berättar att det är en bekymmersam 
bild på ungdomar som visades upp på sista SSPF. Bland annat mycket orolig-
heter på Ängskolan. Det är svårt att nå ungdomarna. Även Lyckeskolan är det 
ett mindre gäng som det är stökigt runt. Men även andra skolor har det oro-
ligt runt sig. 
SSPF ser en oro inför sommaren och ungdomarna (från 11 år) 
Kontakt har tagits med Markbladet för att nå ut på bred front och nå vård-
nadshavare om hjälp och uppmärksamma om föräldraansvaret. 
 
Socialförvaltningen berättar att de nya fältarna är nu på plats. 
 
Polisen arbetar med bränderna som inträffat i kommunen och vad som hänt, 
detta tillsammans med räddningstjänsten. Lite mer fokus kommer läggas på 
kvällarna för att se vilka som rör sig ute. 
Polisen har varit på skolorna där det varit rörigt, de kommer lägga mindre fo-
kus på skolorna, personalen får försöka lösa det mer själva. Mer fokus kom-
mer läggas på Mc Donalds och OKQ8 pga. oroligheter och ungdomshäng.  
Polisen har en oro att narkotikaförsäljningen kan komma att öka.  
 
Polisen berättar vidare om ett projekt i Svenljunga där man tillsammans med 
ungdomarna ska ha temakvällar i ett kommungarage. Ungdomarna ska få 
komma dit och pimpa sina bilar/EPA-traktorer, men även meka osv. Det kom-
mer även vara föreläsningar. 
 
Kultur och fritidsförvaltningen berättar att de håller på att färdigställa en 
utredning om verksamhetens arbete med vattensäkerhet. 
  
 
Teknik- och serviceförvaltningen berättar om arbetet som gjordes under 
förra veckan för att iordningställa Arenahallen för flyktingar.  
Skadegörelser har ökat och mer rondering från Securitas har satts in. 
 
Kultur och fritidsförvaltningen håller på att färdigställa en utredning om 
badverksamhetens arbete med vattensäkerhet. 
 
Södra Älvsborgs räddningstjänstförbund berättar att de haft flertal gräs-
bränder. Vi ser inte att detta är ungdomsrelaterat utan troligtvis äldre som 
har eldat och mist kontrollen. 
Det nämndes även att de fortsätter sitt samarbete med andra räddningstjäns-
ter kring övergripande ledning för att uppfylla lagstiftning och föreskrifter. 
 
Marks bostad berättar att det varit relativt lugnt. Vi arbetar vidare med att 
få till medborgarlöftet tillsammans med polisen och skydd- och säkerhetsen-
heten. 
  
Skydd- och säkerhetsenheten arbetar med medborgarlöfte och samver-
kansavtal mellan kommunen och polisen. 
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§ 6 
  

Kriget i Ukraina 
      
 
Krisledningsorganisation är igång varje torsdagsmorgon och går i fyra paral-
lella spår: flyktingmottagning, IT- och cybersäkerhet, kontinuitetshantering 
och desinformation, kommunikation och information. 
 
Migrationsverket har velat ha evakueringsmöjligheter med tillfälliga place-
ringar med tak över huvudet och mat. Förvaltningarna samarbetar i frågan 
samt även med civilsamhället för att hitta civilas möjligheter att hjälpa och 
stötta och göra samhällsinsatser.  
 
BUF funderar på hur de ska kunna bygga störst trygghet när de erbjuder skol-
plats. Deras intention är att planera skolgång så nära som möjligt till det er-
bjudna boendet. De har anställt fyra ukrainska modersmålslärare för att täcka 
upp framtida behov. 
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§ 7  
 

Läget vid Mc Donalds och OKQ8 
 

Mc Donalds och OKQ8 har uppmärksammat kommunen om att  
Det är svårt att peka på ett ansvarsområde, utan det krävs samarbete med 
myndighetspersoner samt vårdnadshavare. Vi har påbörjat samarbete och 
tydlighet med vem som gör vad. SSPF är bästa närverket för situationen. 
 
Ungdomarna är oftast inte nyktra, det är nolltolerans på ungdomsgårdarna 
och det har gjort att de ungdomar som dricker har hittat ett ställe där de kan 
vara ifred och dricka. Det beslutades på SSPF att det skulle störas mer på 
platsen och det behöver ökas med vuxennärvaro. 
 
Ett arbete har börjat med hur vi samverkar, vilka roller vi har med en extern 
konsult för att vi ska bli duktigare och planera relevanta insatser.  
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§ 8 
 

Trafiksituationen i Sätila 
 
Kommunalråd Tomas Johansson upplever att det är för höga hastigheter ge-
nom Sätila och anser att det behövs någon annan fysisk åtgärd än att bara 
sätta upp sänkta hastighetsskyltar.  
 
Synpunkter kan lämnas till TSF som i sin tur använder underlaget i dialog 
med Trafikverket, då den berörda vägen är statlig.   
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§ 9 
 

Skrivelse angående trygghetsvandringar i Sätila  
 

Sätila Ubbhult Pensionärsförening vill bjuda in kommunen till en trygghets-
vandring (diarienr KS 2022-1-9). Pensionärsföreningen har gjort en uppföl-
jande trygghetsvandring 2021-10-20 där vandringen tittade på de förslag om 
åtgärder som framkom från trygghetsvandringar 2009 och 2014. Under vand-
ringen såg de åtgärder som kvarstod. Representanter från Sätila Ubbhult 
pensionärsförening, Sätila Hyssna PRO och Sätila Byalag bjuder därför in an-
svariga i kommunen till en gemensam trygghetsvandring med syftet att ge-
mensamt identifiera dagens brister. 
 
Rådet ser positivt på initiativet och föreslår att även att Trafikverket bjuds 
med på trygghetsvandringen, då väg i Sätila ägs av Trafikverket. TSF deltar 
gärna i trygghetsvandringen som Sätila Ubbhult Pensionärsförening bjuder in 
till.   
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§ 10 
 

Uppföljning FABIS 
 

Arbetsmetoden FABIS - förebyggande anlagd brand i skola, har ungdomsut-
vecklarna på Barn- och utbildningsförvaltningen ett uppdrag att genomföra. 
Räddningstjänstens del i FABIS har varit igång under pandemin och på ini-
tiativ från kommunen har FABIS aktiverats. Statistik eller information om vad 
som genomförts saknas tyvärr. 
Arbetsmetoden saknar i dagsläget struktur och planering mellan skola och 
SÄRF. Skydd- och säkerhetsenheten stödjer BUF och SÄRF att samordna ar-
betet i omstarten.   
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§ 11 
 

EST – Effektiv Samordning för Trygghet 
 
Implementeringen av verksamhetssystemet Embrace har påbörjats. Systemet 
möjliggör en sammanställning och överblick över otrygga punkter i kommu-
nen. Verksamheter anmäler in i systemet de platser som upplevs otrygga. På 
sikt ska systemet kunna användas för att analysera och föreslå åtgärder och 
se vilka åtgärder som har störst verkan. Det är viktigt att ha i åtanke att 
första året går det inte att analysera åtgärder. Men över tid kommer systemet 
bli mer verksamt. År 2022 får ses som året där systemet implementeras suc-
cessivt.  
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§ 12 
 

Övriga frågor 
Ledningsgruppen på Barn- och utbildningsförvaltningen har utsett en tjänste-
person på förvaltningen att se över styrdokument för förvaltningens systema-
tiska säkerhetsarbete. Arbetet har haft en första träff. Gruppen skulle vilja ha 
ett samarbete med polisen beträffande inrymning och väpnat våld i skolan. 
Polisen har redan börjat ett sådant arbete i Svenljunga kommun och är gärna 
behjälplig även i Marks kommun. 


